


	淡江大學     學年度第  學期研究生學位考試成績通知單


	應考生
	姓名：
	學號：

	系(所)別
	系／研究所
	□碩士在職專班
□碩士班
□博士班

	論文題目
	

	考試日期
	民國  年  月  日
	考試地點
	

	考試委員
審核
	□論文(或作品)與所屬系所專業領域相符。
□已完成論文原創性比對系統線上偵測報告，相似度百分比不超過百分之二十五。
※延後公開申請審核結果（僅適用於「學位考試申請表」勾選申請延後公開者）：
　□同意，已確認論文(或作品)及相關證明文件符合申請延後公開資格。（詳延後公開申請書。）
　□不同意，說明：


簽章：

	考試總平均
成績
	成績：    拾    分（請以整數計分、國字書寫）

指 導 教 授：                           （簽章）
(共同指導者兩位指導教授均須簽章) 

	
	系(所) 主 管：                  （簽章）


＊依本校個人資料管理規範，本表單各項個人資料僅作為業務處理使用，並於保存期限屆滿後，逕行銷毀。
	Tamkang University     Academic Year    Semester
The Examination for Graduate Degrees Transcript of Examination Results

	Student
	Name：
	Student ID：

	Department / Institute
	Department/Institute
	□Executive Master
□Master
□Doctor

	Title of the Thesis/
Dissertation
	

	Examination Date
	          /       /       
(YYY/MM/DD)
	Examination Venue
	

	Committee Review
	□The student's Thesis /Dissertation aligns with the department's or institute's field of expertise.
□The online similarity detection report from the thesis originality comparison system has been completed, with a similarity index not exceeding 25%.
※Embargo Application Review Result (Only applicable to applicants who requested an embargo on the "Degree Examination Application Form"):
□Application Approved. The thesis/dissertation and relevant supporting documents have been reviewed and confirmed to meet the eligibility criteria for an embargo. See the Application for Embargo of Thesis/Dissertation for details.
□Application Not Approved. The application has not been approved due to the following reason.

Signature or Stamp：


	Overall Exam Average 
Rate
	Score：        points（please provide whole number grading）

Supervisor：                           （Signature or Stamp）
(Both co-Supervisors must sign or stamp) 

	
	Chairman or Director：                  （Signature or Stamp）


*In accordance with personal data management regulations of university, personal data collected in this form is used solely for academic affairs and will be destroyed after the retention period expires.


表單編號：ATRX-Q03-001-FM035-10
